

# PHILLIPS

富藝斯

IN ASSOCIATION WITH

BACS & RUSSO

Please return this form by email to [bidshongkong@phillips.com](mailto:bidshongkong@phillips.com) at least 24 hours before the sale.

Please read carefully the information in the right column and note that it is important that you indicate whether you are applying as an individual or on behalf of a company.

Please select the type of bid you wish to make with this form (please select one):

- In-person  
 Absentee Bidding  
 Telephone Bidding

Paddle Number

Please indicate in what capacity you will be bidding (please select one):

- As a private individual  
 On behalf of a company

Sale Title	Sale Number	Sale Date
Title First Name	Surname	
Company (if applicable)	Account Number	
Address		
City	State/Country	
Post Code		
Phone	Mobile	
Email	Fax	
Phone number to call at the time of sale (for Phone Bidding only)		
1.	2.	
Language to be used (for Phone Bidding only)		

Please complete the following section for telephone and absentee bids only

Lot number In Consecutive Order	Brief description	Maximum bid price in HK\$* Absentee Bids Only

\* Excluding Buyer's Premium

Signature \_\_\_\_\_ Date \_\_\_\_\_

By ticking this box, you confirm your registration/bid(s) as above and accept the Conditions of Sale of Phillips as stated in our catalogues and on our website.

14/F, St. George's Building  
2 Ice House Street, Central,  
Hong Kong

- **PRIVATE PURCHASES** Proof of identity in the form of government-issued identification and proof of address will be required.
- **COMPANY PURCHASES** We require a Letter of Authorisation signed by a company director for the noted individual to transact on the company's behalf and a copy of government-issued identification (such as the certificate of incorporation) to verify the status of the company.
- **CONDITIONS OF SALE** All bids are placed and executed, and all lots are sold and purchased, subject to the Conditions of Sale printed in the catalogue. Please read them carefully before placing a bid. Your attention is drawn to Paragraph 4 of the Conditions of Sale.
- If you cannot attend the sale, we can execute bids confidentially on your behalf.
- Phillips charges the successful bidder a commission, or buyer's premium, on the hammer price of each lot sold. The buyer's premium is payable by the buyer as part of the total purchase price at the following rates: 25% of the hammer price up to and including HK\$2,000,000, 20% of the portion of the hammer price above HK\$2,000,000 up to and including HK\$30,000,000 and 12.5% of the portion of the hammer price above HK\$30,000,000.
- "Buy" or unlimited bids will not be accepted. Alternative bids can be placed by using the word "OR" between lot numbers.
- For absentee bids, indicate your maximum limit for each lot, excluding the buyer's premium and any applicable VAT. Your bid will be executed at the lowest price taking into account the reserve and other bidders. On no reserve lots, in the absence of other bids, your bid will be executed at approximately 50% of the low pre-sale estimate or at the amount specified, if less than 50% of the low estimate.
- Your bid must be submitted in the currency of the sale and will be rounded down to the nearest amount consistent with the auctioneer's bidding increments.
- If we receive identical bids, the first bid received will take precedence.
- Arranging absentee and telephone bids is a free service provided by us to prospective buyers. While we will exercise reasonable care in undertaking such activity, we cannot accept liability for errors relating to execution of your bids except in cases of wilful misconduct. Agreement to bid by telephone must be confirmed by you promptly in writing or by fax. Telephone bid lines may be recorded.
- Please submit your bids to the Bid Department by fax at +852 2318 2010 or scan and email to [bidshongkong@phillips.com](mailto:bidshongkong@phillips.com) at least 24 hours before the sale. You will receive confirmation by email within one business day. If you have not received our confirmation, please resubmit your bids(s) and contact the Bid Department at +852 2318 2029.
- Payment for lots can be made by credit card (up to HK\$800,000) or by wire transfer. Please note that credit cards are subject to a surcharge.
- Lots cannot be collected until payment has cleared and all charges have been paid.
- Phillip's premises and sale and exhibition venues may be subject to video surveillance and recording. Telephone calls (e.g. telephone bidding) may also be recorded. We may process that information in accordance with our Privacy Policy.
- By signing this Bid Form, you acknowledge and understand that we may process your personal data (including potentially special category data) in accordance with Phillips's Privacy Policy as published at [www.phillips.com](http://www.phillips.com) or available by emailing [dataprotection@phillips.com](mailto:dataprotection@phillips.com).

Please tick this box to receive emails about upcoming sales, exhibitions, special events and other services offered by the Phillips group and its affiliates. You may update your email preferences or unsubscribe at any time.

PHILLIPS

富藝斯

IN ASSOCIATION WITH

BACS & RUSSO

香港中環雪廠街2號聖佐治大廈14樓

請填妥此表格並於拍賣日前24小時電郵至bidshongkong@phillips.com。敬請細閱表格右列須知，並選擇閣下欲以個人名義或公司名義參與是次競投。

請選擇此表格之競投方式(選一項):

- 現場競投
 書面競投
 電話競投

競投牌號碼

Empty box for bidding number

請選擇閣下是次競投名義(選一項):

- 以個人名義
 以公司名義

Table with columns: 拍賣名稱, 拍賣編號, 拍賣日期. Sub-headers include 稱謂, 名字, 姓氏, 公司名稱, 客戶號碼, 地址, 城市, 國家, 郵編, 電話, 手提電話, 電郵地址, 傳真.

於拍賣時聯絡閣下的電話號碼 (只供電話競投用)

1. \_\_\_\_\_ 2. \_\_\_\_\_

所用語言 (只供電話競投用)

以下部份只適用於電話及書面競投

Table with columns: 拍品編號 (順序), 拍品簡要敘述, 港幣最高競投價 (只適用於書面競投)

\* 買家佣金不計在內

簽署 \_\_\_\_\_ 日期 \_\_\_\_\_

請於方格內劃上"✓"號，確認閣下以上登記/競投並同意接受富藝斯載於圖錄及網站內之業務規定。

- 以個人名義購買 請提供政府發出的身份證明文件及現時住址證明。
• 以公司名義購買 請提供由公司董事簽署及蓋有公章授權予被授權人代表公司進行競投的競投授權書，及政府發出的公司證明文件(如公司註冊證書)之副本。
• 業務規定 所有投標的處理及執行、及所有拍品的成交及購買均按照圖錄所載之業務規定執行。請於參與競投前細閱業務規定，並細閱第4段之內容。
• 如閣下未能出席拍賣會，本公司樂意代表閣下進行保密的書面競投。
• 本公司會按每件拍品成交價向成功競投者收取佣金或買家支付之酬金。買家應支付本公司酬金，酬金費率為：拍品成交價首港幣2,000,000元之25%，加逾港幣2,000,000元以上至港幣30,000,000元部份之20%；加逾港幣30,000,000元之餘款的12.5%計算。
• 「購買」或無限價競投標將不獲接納。閣下可於拍品編號之間以「或」字作兩者(或若干)中擇一競投。
• 如欲進行書面競投，請列明每件拍品之最高限價(買家佣金及稅(如有)不計在內)。拍賣官將參考底價及其他競投價，盡力以最低價進行競投。在沒有更高價的情況下，對不設底價的拍賣品所提交的不在場投標，會以售前低估價大約50%成交，但是若該投標價低於售前低估價的50%，則以該投標價成交。
• 投標價必須以拍賣當地的貨幣為單位，及將會被調低至最接近拍賣官喊價遞增幅度之競投金額。
• 如本公司就同一項拍賣品收到相同競價之委託，則最先收到之委託獲優先辦理。
• 書面及電話競投是本公司提供予準買家之免費服務，本公司將盡合理努力代其競投。除了故意瀆職的情況外，本公司不會對因未能執行書面或電話競投，或在當中出現之任何誤失或遺漏負任何責任。電話競投者必須以函件或傳真儘快確認投標獲辦理。電話競投對話過程或會被錄音。
• 請將填妥之競投表格於拍賣日前至少24小時傳真至 +852 2318 2010 或掃描並電郵至 bidshongkong@phillips.com予投標部。閣下將於1個工作天內以電郵方式收到確認。如閣下未有收到確認回覆，請重新遞交表格並聯絡投標部+852 2318 2029。
• 閣下可使用信用卡 (上限為港幣800,000元) 或以電匯方式付款。請注意以信用卡付款將會被收取附加費。
• 拍品需於本公司收到全數結清之款後方能提取。
• 在富藝斯的處所範圍、拍賣會場及展覽場地內可能進行錄像監控。電話對話如電話競投亦有可能被錄音，本公司會根據隱私政策處理該資料。
• 閣下簽署本競投表格，即表示閣下了解並同意本公司將依據我們的私隱政策處理你的個人資料，包括「敏感性資料」。私隱政策刊載於www.phillips.com，或可電郵至 dataprotection@phillips.com索取副本。

如欲訂閱有關富藝斯及其附屬公司將來銷售、展覽、特別活動的電郵消息，請在方格打勾。閣下可隨時更改或取消訂閱。